

EN FOR YOUR SAFETY READ THE ENCLOSED INSTRUCTIONS

Keep the instructions for future reference. The information in this manual may not reflect recent updates as we continue to improve our products.

Please see «<https://www.supportdecathlon.com>» for the latest version of the manual. Decathlon is not liable for accidents or injuries due to improper use of the product, failure to adhere to the instructions given in this guide, or modifications to the product.

WARNING!

- This product is designed exclusively for the practice of snorkeling, on the surface.
- For your safety learn to use this equipment correctly before you use the product by reading the enclosed instructions.
- Read user manual prior to use and follow all warnings and instructions.
- Breathing through a snorkel is more demanding than simply swimming. If you feel tired, short of air or dizzy, remove your mask and get out of the water.
- Do not use this product if you have any ongoing respiratory or cardiovascular issues including but not limited to chest infection, asthma, high/raised blood pressure (hypertension), heart disease or angina etc. If you have any doubts or questions relating to this please check with your medical practitioner.
- Do not use alone. Always go snorkeling with a buddy.
- Modifying this product in any way can cause potential danger to life.
- Practicing putting the mask on and taking it off several times before using it could possibly help prevent injuries and deaths.
- Do keep in mind how far you have swum and keep in mind the currents; the return journey to shore may be exhausting.
- Do not leave unsupervised within the reach of children.
- Failure to follow safety instructions can result in serious injury, drowning or death.

PRECAUTIONS

Always use the mask with the snorkel. This mask, designed for seabed observation, should be used under conditions at light to moderate intensity. This mask is not suitable for swimming. This piece of equipment should only be used in water, on the surface. Do not go underwater, do not free dive.

This mask complies with the health and safety requirements of European regulation 2016/425 relating to personal protective equipment (PPE). It protects the eyes of the diver from coming directly into contact with the water. The window of the mask is resistant to impacts under normal conditions of use. Do not dive or jump into the water while wearing the mask. Do not carry the mask by the snorkel.

FOR CHILDREN

This product is not a toy. Not suitable for children under 6 years. Use only at a depth where the child can stand up and under the surveillance of an adult. Closely watch children who use the product.

INSTRUCTIONS

To ensure a perfect seal, choose a mask that fits your face. A specific size will not fit everyone. Make sure there is no space between the skirt and your face. Beards can

FR POUR VOTRE SÉCURITÉ LISEZ LES INSTRUCTIONS JOINTES

Notice d'utilisation à conserver. Dans le cadre de l'amélioration de nos produits, les informations contenues dans ce manuel d'utilisation peuvent évoluer. Les dernières versions du manuel sont disponibles sur «<https://www.supportdecathlon.com>». Decathlon ne peut être tenu responsable pour les accidents ou blessures dues à une mauvaise utilisation du produit, un non respect des instructions d'utilisation indiquées dans ce manuel ou une modification du produit.

ATTENTION !

- Ce produit est conçu exclusivement pour la pratique du snorkeling, de la randonnée aquatique de surface.
- Pour votre sécurité, Apprenez à utiliser cet équipement correctement en lisant les instructions suivantes avant de l'utiliser.
- Lisez ce manuel avant l'utilisation du produit et respectez les avertissements and instructions.
- Respirer à travers un tuba est plus exigeant que de simplement nager. Si vous vous sentez fatigué, que vous ressentiez un manque d'air ou des vertiges, retirez votre masque et sortez de l'eau.
- Ne pas utiliser ce produit si vous avez des problèmes cardio-vasculaires; incluant mais se limitant pas à une infection des poumons, angine, asthme, hypertension, maladies cardiaques, etc). N'hésitez pas à consulter votre médecin en cas de doutes.
- Ne pas utiliser seul. Toujours pratiquer avec un partenaire.
- La modification de ce produit de quelque manière peut engendrer un danger pour la vie.
- S'entraîner à mettre et retirer le masque plusieurs fois avant la pratique peut possiblement éviter les blessures, noyades ou morts.
- Vérifiez la distance que vous avez parcouru et surveillez les courants; le retour vers le rivage peut être fatiguant.
- Ne pas laisser sans surveillance à la portée des enfants.
- Le non-respect de ces avertissements peut entraîner des blessures graves, une noyade ou la mort.

PRECAUTIONS

Toujours utiliser le masque avec son tuba. Ce masque est conçu pour l'observation des fonds marins et doit être utilisé dans des conditions d'effort modéré. Ce masque ne convient pas à la pratique de la natation. Cet équipement doit être exclusivement utilisé dans l'eau en surface. Ne pas aller sous l'eau, ne pas faire d'apnée.

Ce masque est conforme aux exigences de santé et de sécurité du règlement européen 2016/425 relatif aux équipements de protection individuelle (EPI). Il protège les yeux du plongeur de tout contact direct avec l'eau. La vitre du masque résiste aux chocs dans des conditions normales d'utilisation. Ne pas plonger ou sauter dans l'eau avec le masque sur le visage. Ne pas transporter le masque par le tuba.

POUR LES ENFANTS

Ce produit n'est pas un jouet. Ne convient pas pour un enfant de moins de 6 ans. Utiliser seulement dans une zone où l'enfant à pied et sous la surveillance d'un adulte. Surveillez toujours les enfants qui utilisent le produit.

MODE D'EMPLOI

Pour une parfaite étanchéité, choisissez un masque adapté à votre visage. Une même taille ne peut convenir à tout le monde. Aucun jour ne doit être présent entre la jupe du

prevent a perfect seal. When using it for the first time, check the sealing of your mask against your face in shallow water where you can touch the bottom. Before putting the mask on your head, clip the snorkel to the stop and check that the seal is present. Put the mask on and position it correctly on the face. Make sure there is no hair in the mask. Then, adjust the strap using the 2 tightening buckles to ensure that the mask is secure and there are no gaps in the seal around the face. The strap must be centered at the top of the head.

Do practice removing the mask while standing in shallow water. You must be able to comfortably remove your mask if water infiltrates in the mask to prevent serious injury, crowning or death. Water could enter your mask from time to time, this is normal.

Check that your equipment works properly before each use and that nothing is blocking the air flow and water drainage through the valve at the bottom of the mask. The mask has a «dry top» system. This system was developed to avoid water from entering the snorkel when the sea is choppy or has ripples on the surface, or when the user leans his or her head too far forward to see the seabed. The snorkel has a buoy that, upon immersion, goes up into the snorkel to seal the opening. After diving, remember to blow out when returning to the surface to make sure that the buoy descends. Ensure good mobility of the buoy in the snorkel. If there is any water present, lift your head out of the water and the water will drain out gradually through the valve at the bottom of the mask.

Keep your Easybreath mask away from sand to avoid scratching the lens. In the presence of sand, do not force the snorkel into place. Rinse the snorkel and mask first. Sand can also clog the float valve inside the snorkel. Use a key that you can fit through the snorkel's rear vents to unblock the float valve, then rinse the snorkel thoroughly.

Avoid contacts between the mask and solvents or detergents. To obtain maximum life from your product, avoid unnecessary exposure to sunlight. Do not leave the mask a long time under direct sunshine or high temperatures (60°C / 140°F). Caution, if you leave your equipment in the sun, the dark parts can become very hot, beware before using it.

This product can eventually cause reactions on sensitive skins. Immediately stop using the product in the event of irritation. If you have any doubts or questions, check with your medical practitioner.

MAINTENANCE INSTRUCTIONS:

Thoroughly rinse the mask with fresh water after use. Make sure that all impurities (salt, sand, seaweed, etc.) have been removed. To ensure the proper functioning of the anti-fog system, wash the inside of the mask glass by hand with dishwasher soap regularly, being careful not to touch the valves located on each side of the nose and chin. Store away from light.

TESTS & CONFORMITY

In the absence of a specific normative reference applicable for surface snorkeling full face mask, the product has been test on the basis of a testing protocol conducted by INPP, test laboratory, Port de la Pointe Rouge, 13008 Marseille, France. The test protocol is based on the test methods for standards applied to diving masks (EN16805:2015) and snorkels (EN1972 §3.4).

The EU declaration of conformity is available on the following website: «<https://www.supportdecathlon.com/>». Choose your language on the homepage. Fill in the article and/or model code and/or the product name in the search engine. Open the product data sheet. The EU declaration is available at the bottom of the product data sheet.

The product is subject to a limited warranty of 2 years worldwide. Please see the decathlon website in your country for more details and conditions.

masque et votre visage. La barbe peut empêcher une étanchéité parfaite. Lors de la première utilisation, vérifiez l'étanchéité de votre masque avec votre visage dans une zone où vous avez pied. Avant de mettre le tuba sur la tête, clipsez le tuba jusqu'à la butée et vérifiez la présence du joint d'étanchéité. Enflez le masque et positionnez-le correctement sur le visage. Assurez-vous de l'absence de cheveux dans le masque. Puis, ajustez la sangle grâce aux boucles de serrage afin d'assurer le maintien du masque et une parfaite étanchéité autour du visage. La sangle doit être centrée sur le haut de la tête.

Entraînez-vous à retirer le masque dans une zone où vous avez pied. Vous devez être capable de retirer aisément le masque si de l'eau s'infiltré dans le masque pour éviter les risques de blessures, noyade ou mort. De l'eau peut parfois pénétrer dans le masque, ce qui est normal. Vérifiez le bon fonctionnement de votre matériel avant chaque utilisation et notamment que rien n'empêche la circulation de l'air et l'évacuation de l'eau par la valve située en bas du masque. Le masque est pourvu d'un système «stop eau». Ce système a été développé pour éviter que l'eau ne rentre par le tuba quand il y a du clapot, des vaguelettes en surface ou quand l'utilisateur ne penche trop sa tête en avant pour observer les fonds. Le tuba comporte une bouée qui, à l'immersion, remonte dans le tuba pour boucher l'entrée. En cas d'immersion, pensez à souffler en remontant à la surface pour être sûr de laisser redescendre cette bouée. Assurez-vous de la bonne mobilité de la bouée dans le tuba. Si de l'eau pénètre dans le masque, relevez la tête hors de l'eau et l'eau s'évacuera progressivement par la valve située en bas du masque.

Évitez tout contact avec le sable pour ne pas rayer la vitre. Dans le cas de la présence de sable, ne forcer pas la mise en place du tuba. Rincez au préalable le masque et le tuba. Du sable peut également se loger au niveau de la bouée du tuba. Utiliser une clé pour débloquer la bouée du tuba, puis rincer abondamment.

Éviter tout contact entre le masque et des produits solvants ou détergents. Pour augmenter la durée de vie du produit, évitez une exposition au soleil non nécessaire. Ne pas laisser le masque trop longtemps au soleil et aux trop fortes températures (60°C / 140°F). Attention, si vous laissez votre matériel au soleil, les parties sombres peuvent devenir très chaudes, prenez garde avant de les utiliser.

Ce produit peut éventuellement causer des réactions aux peaux sensibles. Arrêtez immédiatement d'utiliser ce produit dans le cas d'une irritation. N'hésitez pas à consulter votre médecin en cas de doutes.

CONSEIL D'ENTRETIEN

Rincez abondamment le masque à l'eau douce après chaque utilisation. Assurez-vous d'avoir éliminé tout corps étranger (tels que sel, sable, algues...). Pour garantir le fonctionnement du système anti-buée, lavez régulièrement l'intérieur de la vitre du masque à la main et au produit vaisselle en prenant garde à ne pas toucher les valves situées de chaque côté du nez et du menton. Stockez à l'abri de la lumière.

TESTS & CONFORMITE

En l'absence de réglementation spécifique sur les masques intégraux de snorkeling, ce produit a été contrôlé par l'INPP, laboratoire d'essais, Port de la Pointe Rouge, 13008 Marseille, France. Le protocole d'essai est basé sur les méthodes d'essais des normes appliquées aux masques de plongée (EN16805:2015) et aux tubas (EN1972 §3.4).

La déclaration de conformité UE est accessible sur le site suivant: «<http://www.supportdecathlon.com/>». Choisissez votre langue sur la page d'accueil. Renseignez le code article ou code modèle ou le nom du produit dans le moteur de recherche. Ouvrir la fiche produit. La déclaration de conformité est disponible en bas de la fiche produit.

Le produit est garanti 2 ans mondialement. Référez-vous à votre site internet Decathlon local pour les conditions et plus de détails.